

Verslag vergadering van presidium van de gemeente Woerden 15 juni 2023 van 18 uur tot 19.45 uur

Aanwezig: Marco Hollemans, Lenie van Leeuwen, Florian van Hout, Marguerite Boersma, Daphne van der Wind, Birgitte van Hoesel, Hendrie van Assem (voorzitter), Reem Bakker, Coby Franken, Kees Schouten, Femke Merel van Kooten, Victor Molkenboer, Annette van der Werf (griffier)

Afwezig: Vera Streng (voorzitter)

1. Opening en mededeling

Mededeling: stand van zaken ten aanzien van werving griffier. Ook is de vacature van griffiemedewerker is gepubliceerd.

2. Vaststellen besluitenlijst 11 april 2023

Conform vastgesteld

3. Terugblik op de afgelopen vergaderingen

Dit thema is bedoeld om zaken die spelen om te zetten in een actiepunt dat een volgende vergadering behandeld kan worden aan de hand van een memo.

*Graag meer spreiding, betere verdeling van vergaderingen, laatste vergaderingen waren wat 'dun'. Op het moment dat de raadsagenda module op GemeenteOplossingen gepubliceerd is, kunnen we in ieder geval de verdeling van de thema's gemakkelijker monitoren. Traditioneel is de juni-vergadering vol.

* Microfoons van tevoren checken en aanzetten. Beeldkwaliteit van de laatste raadsvergadering was niet goed, evenals de cameraopstelling, geluid valt soms weg. De vraag is of dit bij onze 'eigen' uitzending het geval is of bij die van RPL. Het is nuttig één en ander te checken.

* De wens leeft om te bespreken hoe de agendacommissie werkt, afwegingen waarom iets geagendeerd wordt, ook in relatie tot raadsinformatiebrief. Wanneer moet je iets bespreken? Het is goed wanneer er kaders zijn vanuit het presidium. Voorgesteld wordt in de presidiumvergadering een gesprek te voeren met de leden van de agendacommissie (actie griffie).

* Thema-avonden: door lengte van de presentatie weinig tijd voor uitwisseling.

* Hoe gaan we om met de raadsinstrumenten? Wat wil je ermee bereiken? Goed om te beperken, hoewel een ieder het recht heeft de instrumenten in te zetten naar eigen inzicht; het is van belang elkaar daarin te respecteren. Tegelijkertijd is ook geconstateerd dat partijen zich wel degelijk aan de afspraken houden, zoals bij aantal technische vragen bij de begroting. De suggestie: bij technische vragen bij bijvoorbeeld de begroting geen partijnaam op te nemen, dit voorkomt vragen die een statement zijn.

* Initiatiefvoorstel flexwoningen: stedenbouwkundig rapport was toegezegd, maar staat niet in het RIS.

4. Rekenkamer

Voorstel moet uiteindelijk naar de gemeenteraad.

Presidium stemt in met verwerken van de volgende beslispunten:

1. Het niet instellen van een gemeenschappelijke rekenkamer met één of meer andere gemeenten
2. Het heeft de voorkeur dat rekenkamerleden niet zelf onderzoek verrichten. Gecheckt wordt of dit kan conform de nieuwe wet
3. Een klankbordgroep instellen bestaande uit vier raadsleden
4. De huidige leden te benoemen voor verschillende termijnen. Nagaan hoe dit het beste vormgegeven kan worden
5. Monitoren van de voorstellen die de rekenkamer aan de gemeenteraad gedaan heeft

Verordening nogmaals checken voordat deze naar de raad gaat (griffie)

Leden voor de klankbordgroep aandragen via fractievoorzitters. Daarvoor kunnen deze leden ad hoc deelnemen aan de werving voor een nieuw lid van de rekenkamer.

5. Koffie-, thee- en frisdrankvoorziening

Werkwijze wordt aangepast, gesprek met leidinggevendend Ferm Werk (actie griffier en burgemeester)

6. Rondvraag

Er komt plek vrij in de werkgeverscommissie, dient aangevuld worden (actie griffie)

Voorzitterspool behoeft aanvulling. Het is een optie deel van de avond voorzitter te zijn. Dit nader uitwerken (actie griffie)

Raadsuitje in september (actie griffie), suggesties welkom

Sluiting om 19.40 uur